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 ΠΡΟΣ: Βουλή των Ελλήνων   

                

                    

 ΚΟΙΝ.: Όπως Πίνακας Κοινοποιήσεων

ΘΕΜΑ: «Απάντηση σε Μέσα Κοινοβουλευτικού Ελέγχου» 

ΣΧΕΤ: 

1. Η με αριθμό πρωτ. 65/8.10.2021 Αναφορά  Βουλευτών του «Κ.Κ.Ε.»

2. Η με αριθμό πρωτ. 155/8.10.2021 Ερώτηση της Βουλευτού κας Μ. Απατζίδη 

3. Η με αριθμό πρωτ. 664/25.10.2021 Ερώτηση Βουλευτών του «ΣΥ.ΡΙΖ.Α»

Σε απάντηση των σχετικών Μέσων Κοινοβουλευτικού Ελέγχου που κατατέθηκαν στη Βουλή των Ελλήνων από 

τους αναφερόμενους στον Πίνακα Κοινοποιήσεων Βουλευτές, σας γνωστοποιούμε ότι επί του ζητήματος που τίθεται, το 

Υπουργείο Περιβάλλοντος & Ενέργειας ενημέρωσε την εθνική  αντιπροσωπεία στις 6.12.2021, στο πλαίσιο της συζήτησης 

της (3) σχετικής Ερώτησης. Παραθέτουμε αποσπάσματα της συζήτησης από τα Πρακτικά.

ΓΕΩΡΓΙΟΣ ΑΜΥΡΑΣ (Υφυπουργός Περιβάλλοντος και Ενέργειας): 

«Εμείς, όμως, προλαβαίνουμε και προχωράμε με γρήγορο ρυθμό, με προσεκτικά βήματα, διότι η μεταφορά και η 

μετάβαση ενός οργανισμού που από το 1998 υπαγόταν αλλού για να έρθει σήμερα στην κάθετη υπαγωγή του Υπουργείου 

Περιβάλλοντος θέλει προσοχή, προσεκτικά βήματα. Θα πάρουμε όσο χρόνο χρειαστούμε, τρέχοντας, όμως, πηγαίνοντας 

με γρήγορους ρυθμούς, για να γίνει σωστά η μετάβαση. Διότι η προστασία του δασικού πλούτου αποτελεί την ύψιστη 

περιβαλλοντική προτεραιότητα της Κυβέρνησης Μητσοτάκη. 

Τα δάση μας είναι ο ανεκτίμητος φυσικός πλούτος της Ελλάδας. Και είμαστε σίγουροι ότι τα στελέχη των 

δασικών υπηρεσιών, τα οποία από αύριο θα πορεύονται μαζί μας, τα οποία είναι άξια, ικανότατα, τα οποία είχαν αφεθεί 

στη μοίρα τους, χωρίς πόρους, χωρίς μέσα, χωρίς καμία ενθάρρυνση, θα έρθουν δίπλα μας να περπατήσουμε μαζί σ’ 

αυτόν τον δρόμο της προστασίας του φυσικού περιβάλλοντος. 

Πάμε να δούμε, λοιπόν, πώς βεβαίως δεν έχουμε μείνει καθόλου στάσιμοι, όπως εσείς λέτε. Κατ’ αρχάς, όλες οι 

αποκεντρωμένες διοικήσεις της χώρας έχουν προβεί στην έκδοση των προβλεπόμενων στην Πράξη Νομοθετικού 

Περιεχομένου του Αυγούστου 2021 διαπιστωτικών πράξεων, οι οποίες καθορίζουν το σύνολο του τακτικού προσωπικού 

των οργανικών μονάδων των αποκεντρωμένων διοικήσεων που μεταφέρονται στο Υπουργείο Περιβάλλοντος. 

Δεύτερον, η εν λόγω διαπιστωτική πράξη περιλαμβάνει το σύνολο του προσωπικού που υπηρετεί στις δασικές 

υπηρεσίες και καλύπτει οργανικές και προσωποπαγείς θέσεις με οποιαδήποτε σχέση εργασίας, μόνιμη, ιδιωτικού δικαίου 

αορίστου και ορισμένου χρόνου. Σε αυτούς περιλαμβάνονται και οι μη δασικοί, δηλαδή οι διοικητικοί που κατέχουν 

οργανική ή προσωποπαγή θέση στην αποκεντρωμένη διοίκηση και υπηρετούν στις δασικές υπηρεσίες της κάθε 

αποκεντρωμένης.



 Σύντομα –ναι, σύντομα- θα εκδώσουμε και την προβλεπόμενη στην παράγραφο 3 του τρίτου άρθρου της 

Πράξης Νομοθετικού Περιεχομένου διαπιστωτική πράξη από εμάς, από το Υπουργείο Περιβάλλοντος και Ενέργειας, με την 

οποία θα καταταχθούν οι μεταφερόμενοι υπάλληλοι σε ισάριθμες θέσεις στις υπηρεσίες του Υπουργείου μας. 

Ακολούθως, προχωράμε, σύμφωνα με την παράγραφο 5 της ΠΝΠ του Αυγούστου, στην έκδοση της Κοινής 

Υπουργικής Απόφασης για να ρυθμίσουμε κρίσιμα ζητήματα, όπως είναι οι διοικητικές λεπτομέρειες, τα θέματα της 

υπηρεσιακής κατάστασης, τις μεταθέσεις, τις κάθε είδους μετακινήσεις προσωπικού, τη μισθοδοσία, τη στέγαση 

υπηρεσιών και θέματα άσκησης των αρμοδιοτήτων τους. Η ΚΥΑ αυτή απαιτεί προσεκτική και εξονυχιστική μελέτη ώστε να 

μην συμπεριλάβει κάποια πράγματα και αφήσει αρρύθμιστα κάποια άλλα πεδία. 

Γιατί η Κυβέρνηση νομοθέτησε με Πράξη Νομοθετικού Περιεχομένου, με ρωτάτε σε ένα από τα δέκα ερωτήματά 

σας. Το λέει, βεβαίως, το άρθρο 44 παράγραφος 1 του Συντάγματος ότι σε περιπτώσεις έκτακτης ανάγκης, επείγουσας 

κατάστασης, μπορεί η κυβέρνηση να νομοθετήσει με αυτόν τον τρόπο. Όλοι μας έχουμε συνειδητοποιήσει ότι οι 

πυρκαγιές του περασμένου καλοκαιριού αποτέλεσαν μία φυσική καταστροφή άνευ προηγουμένου και βεβαίως, 

δικαιολογούσαν τις εξαιρετικά επείγουσες και απρόβλεπτες καταστάσεις οι οποίες μας οδήγησαν στην Πράξη Νομοθετικού 

Περιεχομένου.

Για την ομάδα έργου που με ρωτάτε κιόλας. Θα σας πω στην ομάδα διοίκησης έργου -για τη μεταφορά, κυρία 

Πρόεδρε, θα πω στη δευτερολογία μου και θα απαντήσω και στα υπόλοιπα ερωτήματα- τι έχει κάνει, σε πόσο βάθος έχει 

προχωρήσει τη δουλειά και πόσο έτοιμοι είμαστε να κάνουμε αυτή τη μεγάλη μεταρρύθμιση. Διότι πρόκειται για μεγάλη 

μεταρρύθμιση. 

Όσο δε για το προσωπικό που είπατε και τις μη πρόσληψης, σας θυμίζω ότι η τελευταία πρόσληψη που έγινε στη 

Δασική Υπηρεσία επίσημα ήταν πριν από δεκαεπτά ολόκληρα χρόνια, το 2004. Εμείς έχουμε δεσμευτεί και το Υπουργείο 

Εσωτερικών έβγαλε τη λίστα με τις προβλεπόμενες του χρόνου μόνιμες τοποθετήσεις μέσω ΑΣΕΠ και τριακόσιες θέσεις 

δασικών υπαλλήλων. Και επιτέλους ολοκληρώνονται οι γραφειοκρατικές διαδικασίες για να πάρουμε και οκτακόσιους 

υπαλλήλους, δασοπόνους, δασολόγους και  διοικητικούς με οκτάμηνες συμβάσεις, με χρηματοδότηση από το Ταμείο 

Κοινωνικής Συνοχής, για να ενισχύσουν τις δασικές υπηρεσίες, πόσω μάλλον που τώρα γίνεται και αυτή η μετάβαση. 

Για να δούμε λοιπόν τα στοιχεία ένα προς ένα. Τι λέει το Υπουργείο Οικονομικών και το Γενικό Λογιστήριο του 

κράτους; Λέει εντελώς τα αντίθετα από αυτά που εσείς αναφέρατε πριν λίγο. Λέει για τις δαπάνες των δασικών 

υπηρεσιών χωρικής δικαιοδοσίας των αποκεντρωμένων διοικήσεων μετά τη μεταφορά τους στο ΥΠΕΝ ότι προκρίνει και 

προκρίνεται η ισχύς του τελευταίου εδαφίου της παραγράφου 5 του τρίτου άρθρου της Πράξης Νομοθετικού 

Περιεχομένου, δηλαδή, το σύνολο των διοικητικών πράξεων αυτών των υπηρεσιών εκδίδεται σύμφωνα με τις έως σήμερα 

ισχύουσες διατάξεις και η μισθοδοσία του προσωπικού των δασικών υπηρεσιών καλύπτεται από τις αποκεντρωμένες. 

Τι σημαίνει αυτό; Σημαίνει ότι οι εκδοθείσες διοικητικές πράξεις από τις 13 Αυγούστου και μετά διατηρούν 

κανονικά την ισχύ τους. Άρα αδίκως μας κατηγορείτε ότι δημιουργούμε τάχα προβλήματα στους δασικούς υπαλλήλους. 

Και για αυτό λοιπόν με αυτήν την ερμηνεία και με αυτή τη νομοθετική κατεύθυνση σε απόλυτη συνεργασία με το 

Υπουργείο Οικονομικών και το Γενικό Λογιστήριο του κράτους λύνουμε οποιαδήποτε δυσαρμονία πήγε να εμφανιστεί με 

τη συνυπηρέτηση των συζύγων, με τις μετακινήσεις υπαλλήλων εντός και εκτός νομού, με τη λύση υπαλληλικής σχέσης 

λόγω συνταξιοδότησης, με τον διορισμό συγγενούς λόγω θανάτου, με την εξέταση θεμάτων δασικών υπαλλήλων από τα 

υπηρεσιακά συμβούλια, με την άσκηση καθηκόντων αιρετών.

 Αναφερθήκατε στην ομάδα διοίκησης έργου. Στις 24 Αυγούστου 2021 εκδώσαμε απόφαση του Υπουργού 

Περιβάλλοντος με την οποία συγκροτήθηκε η ομάδα διοίκησης έργου. Τι κάνει και ποια είναι αυτή η ομάδα διοίκησης 

έργου; Αποτελείται από αξιόλογα στελέχη, από εμπειρότατους υπηρεσιακούς παράγοντες. Συγκροτήθηκε σε υψηλό 

επίπεδα με επικεφαλής τον υπηρεσιακό Γραμματέα του Υπουργείου τον κ. Μιχαλόπουλο ο οποίος είναι ένας -θα έλεγα- 

άνθρωπος εξαιρετικής γνώσης και ικανότητας σε σχέση με τη δημόσια διοίκηση. 

Και αμέσως συγκέντρωσε όλα τα στοιχεία από τις Αποκεντρωμένες για την οργανωτική διάρθρωση, το 

προσωπικό, τις δαπάνες, τη μισθοδοσία, τα κτίρια, τα οχήματα, τις υποδομές πληροφορικής, επεξεργάστηκε όλα τα 

δεδομένα και έχει ήδη αποστείλει προς έγκριση και περαιτέρω εάν χρειαστεί επεξεργασία σχέδιο νομοθετικών ρυθμίσεων 

με τις οποίες θα διευθετηθούν επιμέρους ζητήματα. 

Τώρα, αυτό που λέτε για την ανάθεση σε εταιρεία εκτός του Υπουργείου για να υποστηρίξει την ομάδα διοίκησης 

έργου μόνο εντυπώσεις και μάλιστα θολές εντυπώσεις επιχειρεί να προκαλέσει και τίποτε παραπάνω. Αυτή η πρακτική 



των δημοσίων υπηρεσιών να συνεπικουρούνται από εξειδικευμένες εταιρείες του ιδιωτικού τομέα είναι συνήθης σε κάθε 

περίπτωση. Επομένως μην ρίχνετε θολά νερά διότι η αποκλειστική ευθύνη ανήκει αποκλειστικά και μόνο και ο πλήρης 

έλεγχος του έργου στη δημόσια υπηρεσία. 

Για να ξαναμείνω λίγο στις ενέργειες των οικονομικών υπηρεσιών του Υπουργείου, οι οικονομικές μας υπηρεσίες 

από την πρώτη στιγμή προσέγγισαν συστηματικά, μεθοδικά και με λεπτομέρεια το έργο της ενσωμάτωσης της 

διευρυμένης δομής της Αποκεντρωμένης Διοίκησης στο Υπουργείο και γι’ αυτό έχουμε αδιάκοπη επικοινωνία –και μην 

προσπαθείτε να βάλετε διαβολές- με το Υπουργείο Οικονομικών, με τον κ. Σκυλακάκη, με το Υπουργείο Εσωτερικών για 

να έχουμε επάρκεια στις πιστώσεις για οποιοδήποτε θέμα οικονομικής φύσης. 

Έχουμε ήδη συγκεντρώσει από τις αποκεντρωμένες διοικήσεις όλα τα απαραίτητα στοιχεία και έχουμε 

προετοιμάσει ένα ενοποιημένο σύστημα μισθοδοσίας ενώ παράλληλα είχαμε προβεί και στην πρόβλεψη για τη διαχείριση 

των φακέλων μισθοδοτούμενων σε αποκεντρωμένο επίπεδο ώστε να διασφαλίζεται η δυνατότητα έγκαιρης αποστολής 

των προς συνταξιοδότηση υπαλλήλων στις αρμόδιες υπηρεσίες του ΕΦΚΑ. 

Όλα αυτά λοιπόν που σας είπα και ακόμα περισσότερα, που δεν έχω τον χρόνο να σας τα αναφέρω τώρα, 

δείχνουν ότι εμείς νοιαζόμαστε για μεταρρυθμίσεις. Ναι, οι μεταρρυθμίσεις απαιτούν χρόνο, απαιτούν προσεκτικά βήματα. 

Πρέπει να γίνεται σωστά η δουλειά και με σχεδιασμό στην τελευταία της λεπτομέρεια. Με μελέτη, με στοχευμένες 

ενέργειες κάνουμε βήματα μπροστά. Δεν είμαστε στάσιμοι. Προχωράμε μπροστά. 

Δεν παραγνωρίζουμε τα οποιαδήποτε προβλήματα ανακύπτουν στην πορεία, αλλά βρίσκουμε αμέσως λύση, 

δηλαδή το ακριβώς αντίθετο απ’ ό,τι έκανε η Κυβέρνηση ΣΥΡΙΖΑ, που έβρισκε ένα πρόβλημα για κάθε λύση. Εμείς 

κάνουμε ακριβώς το αντίστροφο. Βρίσκουμε μία λύση για κάθε πρόβλημα. 

Και είτε αρέσει είτε δεν αρέσει οι δασικές υπηρεσίες θα έρθουν με κάθετο έλεγχο στο Υπουργείο Περιβάλλοντος 

για να κάνουμε μια δασική πολιτική έτσι όπως τη θέλουμε, όπως την έχουμε οργανώσει σε συνεργασία και με το 

Υπουργείο Κλιματικής Κρίσης και Πολιτικής Προστασίας. Πηγαίνουμε χέρι-χέρι, κάνουμε μία ευρύτατη συνεργασία σε όλα 

τα επίπεδα έτσι ώστε να προστατεύσουμε τα δασικά μας οικοσυστήματα. Σας ευχαριστώ πολύ».

  

                                                                                                                Ο Υπουργός 

                         Κωνσταντίνος Σκρέκας 
            

         

   

Σελίδες απάντησης: 3

Σελίδες συνημμένων: -

Σ ύ ν ο λ ο Σελίδων: 3



     Πίνακας Κοινοποιήσεων

1. Υπουργείο Εσωτερικών   

2. Βουλευτές κ.κ.:

- Κατσώτη Χρήστο

- Μανωλάκου Διαμάντω

- Στολτίδη Λεωνίδα

- Απατζίδη Μαρία 

- Φάμελλο Σωκράτη

- Λάππα Σπυρίδωνα 

- Ζαχαριάδη Κώστα 

- Αβραμάκη Ελευθέριο

- Αλεξιάδη Τρύφωνα 

- Αναγνωστοπούλου Αθανασία (Σία)

- Αραχωβίτη Σταύρο

- Βαρδάκη Σωκράτη

- Βαρεμένο Γιώργο

- Βέττα Καλλιόπη

- Γιαννούλη Χρήστο

- Γκαρά Αναστασία (Νατάσα)

- Γκιόλα Γιάννη

- Δρίτσα Θεόδωρο

- Ζεϊμπέκ Χουσεϊν

- Ζουράρι Κωνσταντίνο

- Θραψανιώτη Εμμανουήλ

- Καλαματιανό Διονύσιο -Χαράλαμπο

- Κασιμάτη Ειρήνη (Νίνα)

- Καφαντάρη Χαρούλα (Χαρά)

- Μάλαμα Κυριακή

- Μαμουλάκη Χαράλαμπο (Χάρη)

- Μάρκου Κωνσταντίνος

- Μεϊκόπουλο Αλέξανδρο

- Μπάρκα Κωνσταντίνο

- Μπουρνούς Γιάννη

- Νοτοπούλου Κατερίνα

- Ξενογιαννακοπούλου Μαριλίζα

- Παπαηλιού Γιώργο

- Παπανάτσιου Κατερίνα

- Πέρκα Θεοπίστη (Πέτη)

- Πούλου Παναγιού (Γιώτα)

- Σαντορινιό Νεκτάριο

- Σκουρλέτη Παναγιώτη (Πάνο)

- Σκουρολιάκο Παναγιώτη (Πάνο)

- Σκούφα Ελισσάβετ (Μπεττυ)

- Συρμαλένιο Νίκο

- Τριανταφυλλίδη Αλέξανδρο

- Φωτίου Θεανώ

- Χαρίτου Δημήτριο (Τάκη)

- Χατζηγιαννάκη Μιλτιάδη 

- Χρηστίδου Ραλλία 
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